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Saksnr Utval Type Dato
050/22 Heradsstyret PS 11.05.2022

Saksbehandlar ArkivsakID
Runar Ludvigsen 22/1321

Andre saker/spørsmål 

Vedlegg:
Førespurnad til ordførar - Henrik Øksnes, FRP
Vedlegg - Førespurnad til ordføraren - Henrik Øksnes, FRP

Heradsstyret - 050/22

HS - behandling:
Henrik Øksnes, FRP, hadde slikt spørsmål: Ber om at sak om mogleg reduksjon av tal medlemmer i 
heradsstyret i Osterøy kommune kjem til handsaming i heradsstyret med, med verknad frå neste 
kommunestyreval.

Ordføraren ga slikt svar: Det er naturlig at heradsstyret tek stilling til dette før neste kommuneval, 
spesielt sidan det no er ein stund sidan dette vert sett på sist. Det kjem difor sak om dette etter 
sommaren.

-------------------------------------------------------------------

Kim Andre Hartveit, FRP, hadde slikt spørsmål: Er det noko kommunen, eller heradsstyret, kan gjere 
med dei areala som står igjen når skog er hogga ned. Det ser ikkje særlig pent ut når skog er teke ned 
og fjerna og heller ikkje når ny og tett krattskog veks opp. Eg ønskjer at desse områda kan takast 
betre vare på og nyttast betre.

Grunna spørsmålet ikkje vart meldt før møte vert det ikkje gjeve noko svar i møte.

--------------------------------------------------------------------

Roald Åge Kleppe, SV, hadde slikt spørsmål: Er det noko ordføraren, eller kommunen, kan gjere for 
alle dei dårlege vegene i kommunen, til dømes vegen frå Fotland/Bernes-Tyssebotn.

Grunna spørsmålet ikkje vart meldt før møte vert det ikkje gjeve noko svar i møte.

HS - vedtak:
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

Saksopplysningar:
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